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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Jóváhagyta-e a Kormány az önkéntes tartalékos rendszer átalakításának tervét? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A KI13246 . számon benyújtott kérdésemre adott, 2016 . december 23-án kelt írásbeli válaszában
többek között az alábbi tájékoztatást adta :

„A Kormány a „a területvédelmi elven működő önkéntes tartalékos rendszer kialakításáról,
valamint a honvédség és társadalom kapcsolata fejlesztésér ől” szóló előterjesztést áttekintette,
tartalmára vonatkozóan — a motivációs rendszer részletei tekintetében — a Stratégiai Kabine t
további kidolgozói munkát határozott meg. Ennek megfelelően az előterjesztés a Kormány
ügyrendjében szerepel, azonban tekintettel arra, hogy folyamatban lévő ügyről van szó, bővebb
tájékoztatást jelenleg nem áll módomban nyújtani Önnek. "

E válasza óta közel három hónap telt el . Erre figyelemmel az alábbi kérdéseket intézem
Miniszter Úrhoz :

• Megtárgyalta-e már a Kormány a válaszában hivatkozott „ a területvédelmi elven
működő önkéntes tartalékos rendszer kialakításáról, valamint a honvédség és
társadalom kapcsolata fejlesztéséről” szóló előterjesztés, Stratégiai Kabinet álta l
kiegészített koncepcióját?

• Ha az előterjesztést a Kormány már megtárgyalta, kérem, tájékoztasson, melyi k
kormányülés napirendjén szerepelt az el őterjesztés, és milyen döntést hozott a
Kormány !

• Ha az előterjesztést a Kormány még nem tárgyalta, kérem, tájékoztasson, mi az oka
annak, hogy az elő terjesztés még nem került a Kormány ülésének napirendjére?



• Az önkéntes tartalékos rendszer fejlesztése tekintetében kitűzött, hivatkozott írásbel i
válaszában megjelölt célok elérését a HM előterjesztése milyen ütemterv szerint ,
mekkora költségvetési ráfordítással tartja kivitelezhet őnek? A következő években
kap-e Honvédelmi Minisztérium a korábban tervezetten felül további pluszforrásoka t
az önkéntes tartalékos rendszer fejlesztésére?

• Mielőtt hozzáfognak az önkéntes tartalékos rendszer radikális átalakításához é s
kibővítéséhez, feltöltik-e a Magyar Honvédség szerz ődéses és hivatásos állomány a
tekintetében fennálló közel 6000 fős hiányzó létszámot?

• Melyek a fent említett motivációs rendszer elemei ?

Budapest, 2017 . március 20 .

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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